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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI   SÂNIOB 

   
Saniob Nr 199,C.P. 417192, Judeţul Bihor, România 

Tel /Fax: 0259 / 441128; CUI:4820291 
e-mail: registratura@saniob.ro; Web: www.saniob.ro  

 NR.2126/21.09.2020 
 

PROCES-VERBAL 
 

 Incheiat azi 21.09.2020  in  sedinta  ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, 
stabilită și convocată prin dispozitia primarului nr.79/15.09.2020 , sedinta care a avut loc la 
sediul administrativ al acestei institutii publice, ora 11.00, cu respectarea măsurilor de protecție 
COVID-19. 
 La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar,  Zatyko 
Stefan-Adalbert, Kiss Istvan-Matyas, Kiss Stefan-Alexandru, Laszlo Sandor, Erdei Dănut-
Eugen, Buzas Ioan-Nicolaie, Torok Ianos, Torok Cornel-Marcel, Opre Viorel-Florian.  
 Nu a absentat nici un consilier. 

dl.Ungur  Andrei-Ioan – a încetat de drept din funcția de consilier local, conform Ordinul 
Prefectului nr.423/16.09.2020. 

Au participat de drept: D-ul Molnar Jozsef – primar  și  d-na  Mela Maria-Elena – 
secretar. A mai participat d-na consilier contabil Borbely Zita.  
  

S-a constatat ca sedinta este statutară, participând 10 consilieri locali din totalul de 10 
consilieri in functie.  

 
 
Dl Torok  Ianos – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea 

ședinței și  a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,  proiectul ordinii de zi a 
sedintei ordinare, având următoarele propuneri: 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru şedinţa ordinară din data de 

21.09.2020.     
             2.  Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal de la şedinţa ordinară a 
consiliului local din 28.07.2020. 
            3.  Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului comunei Sâniob pe anul 2020. 
            4.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Planurilor de amplasament si delimitare a 
unui imobil în vederea intruducerii în circuitul ci vil a drumului comunal DC17, constituirea 
a trei nr. cadastrale și înscrierea in CF a domeniului public. 
            5. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor financiari act ualizați pentru 
proiectul „ÎNFIIN ȚARE AFTER-SCHOOL ÎN LOCALITATEA SÂNIOB,COMUNA 
SÂNIOB”. 
 
       Dl Torok  Ianos, presedintele de sedinţă supune la vot proiectul de hotărâre privind 
aprobarea ordinii de zi. Astfel a fost adoptată Hotararea nr.52, cu 10 voturi pentru, 0 voturi 
impotriva si 0 abtineri. 
 La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia  consilierilor locali 
procesul verbal al sedintei ordinare din  28.07.2020  pe care, presedintele de sedinta l-a supus spre 
aprobarea Consiliului local . 



 2 

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 10 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri, 
adoptandu-se Hotararea nr.53.  
 
 La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului 
comunei Sâniob pe anul 2020, d-na contabil Borbely Zita prezintă raportul de specialitate și 
proiectul de hotarare. 
        Dl președinte de ședință invită la discuții. 
       Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt 
obiecții. Consideră că este planificat bine, doar va face o mențiune, adică sunt bani alocați în buget 
pentru diverse lucrări și nu sunt cheltuiți la timp. De exemplu, la PUG s-au tot alocat bani și nici 
acum nu este înaintat pentru aprobarea Consiliului local. Vedem că se termină mandatul, se 
termină și anul și execuția drumurilor comunale nici acum nu este dată. 

dl. Președinte Torok  Ianos supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul trei al ordinii de zi, 
adoptandu-se Hotararea nr.54, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
  

 La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea 
Planurilor de amplasament si delimitare a unui imobil în vederea intruducerii în circuitul 
civil a drumului comunal DC17, constituirea a trei nr. cadastrale și înscrierea in CF a 
domeniului public,  d-l primar prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
d-l Laszlo Sandor arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții. 
Dl primar arată că era în plan și DC2A pentru cadastrare, dar documentația nu a fost 

finalizată, dar pentru acest drum a fost depus dosar la poliție pentru obținerea avizului de 
restricționare a circulației, urmând ca zilele acestea să-l și primim ca să putem monta indicatoarele. 
O altă problemă, legat de întârzierea execuției lucrărilor, este faptul că nu se mai poate începe nici 
un proiect de lucrări fără a avea cadastrare. Avem o parte din bani pentru lucrare, asfaltare DC17, 
urmând să mai primim diferența. 

Dl Kiss Stefan Alexandru, arată că are și el un cuvânt de spus. Să se țină cont că grupul 
UDMR a votat și pentru drumul acesta, dar în comună așa se știe că pt drumul Sântimbreu ei nu au 
votat, lucru care dorește să fie menționat în procesul verbal. UDMR întotdeauna a votat pentru 
proiecte care sunt în favoarea comunei. Să se știe și să nu se dea zvonuri greșite. 

Dl primar, ca o clarificare, arată că proiectul a fost pregătit la nivel de A.D.I. împreună cu 
comuna Sălard, dar nu din cauza noastră  nu a mai fost depus proiect, problema a fost la 
Sântimbreu, unde au vrut să treacă drumul prin pășune, care aparținea Composesoratului. 

Dl Zatyko Stefan arată că dl primar are dreptate, pentru că, din acea cauză, nici nu a fost 
înaintat vreun proiect. 

 
 dl. Președinte Torok  Ianos supune la vot proiectul de hotărâre, punctul patru al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr. 55, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri. 

 
La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotărâre aprobarea indicatorilor 

financiari actualizați pentru proiectul „ÎNFIIN ȚARE AFTER-SCHOOL ÎN 
LOCALITATEA SÂNIOB,COMUNA SÂNIOB”,  d-l primar prezintă Raportul de specialitate 
și proiectul de hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
Dl primar arată că din cauza unor formalități, modificare de salarii, intervine o diferență 

între  valoarea contractului de finanțare inițial și valoarea modificată, calculată în baza 
modificărilor salariale. Iar documentația, împreună cu Hcl este necesar să se depună la Satu Mare.  

Dl Laszlo Sandor, dorește să facă un scurt istoric legat de acest proiect, deoarece acesta a  
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devenit o istorie. Practic, din 2016 până în ziua de azi au fost adoptate o serie de hotărâri, în fiecare 
an, mai puțin în anul 2018, când a fost liniște. Deci, de cinci ani tot lucrăm pe acest proiect și încă 
nu am văzut nici o săpătură. 

Dl Kiss Stefan Alexandru, arată că este de acord cu ce spune dl Laszlo, se poate constata că 
acest proiect se întinde pe două mandate, practic o serie de copii au pierdut perioada de a beneficia 
de acest After School, dar din ce constată, cu viteza asta mai avem încă 10 ani ca să rezolvăm și nu 
crede că, Consiliul local a fost de vină, solicitând clarificări de la dl primar, ca să știe cine este de 
vină, de ce la alte primării se lucrează mai bine. 

Dl primar arată că acele documente care au fost depuse în fața Consiliului local pe 
parcursul anilor, au fost documente care au fost solicitate și trebuiau aprobate. Pot să spun că, în 
final, contractul de execuție cu firma care a câștigat licitația a fost semnat de o lună de zile și este 
predat amplasamentul de teren. Doar trebuie să vină firma să lucreze. 

Dl Zatyko Stefan, întreabă cine este firma de execuție? 
Dl primar, arată că este SC Vutan în colaborare cu Dumexim. Arată că, chiar a rugat firma 

să vină să monteze panoul de începere a lucrărilor și măcar să aducă un excavator, ca să poată să 
arate, totuși înainte de alegeri acest fapt, dar se pare că sunt puteri și interese care au putut să 
blocheze lucrarea aceasta. După alegeri sigur se vor apuca de lucru, indiferent cine va fi primar sau 
Consiliu local. 
 dl. Președinte Torok  Ianos supune la vot proiectul de hotărâre, punctul cinci al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr.56, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
   
 La diverse 
 
 Dl Oprea Viorel, întreabă când se vor începe lucrările la DC17?. 
 Dl primar arată că speră că cel târziu săptămâna viitoare, când vom avea toate autorizațiile. 
 Dl Erdei Dănuț arată că ar trebui curățate și cosite marginile drumurilor comunale. 
 Dl primar arată că urmează și acest lucru, așteptăm ca tractoristul nostru să vină din 
concediu medical. 
  
  
                  Alte probleme, nu s-au mai discutat. 
 D-l Torok Ianos – presedintele de sedinta: 
  - Declar sedința incheiata.  

  Vă mulțumesc! 
 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 
  
 
 

  
     PRESEDINTE DE SEDINTA                                            SECRETAR GENERAL 
               TOROK IANOS                                                           MELA MARIA-ELENA 


